
ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 09.08.2016 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ : 10η 

ΑΡΙΘΜΟΣ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 183η 

ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΑΠΟΦΑΣΗΣ : 09.08.2016 

 
ΑΡΙΘΜ. ΠΡΩΤ : 6832/17-08-2016 

Προέγκριση δαπανών εκδηλώσεων. 

 

∆ήµαρχος: Κουτσάφτης Παναγιώτης 

 

ΣΥΝΘΕΣΗ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ∆ΗΜΟΥ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

Πρόεδρος: Χιώτης ∆ηµήτριος  

Αντιπρόεδρος : Καµπούρης Νικόλαος  

Γραµµατέας: Κουτσελίνης Προκόπιος    

  

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ  

2. ΚΟΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

3.ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

4.ΧΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - ΜΑΡΙΝΟΣ  

5. ΤΣΕΛΕΠΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

6. ΚΑΟΥΝΑΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

7.ΡΕΠΑΝΙ∆ΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

8.ΣΑΜΑΡΑ ΜΑΡΙΑ  

9.ΜΠΡΙΖΗΣ ΘΕΟ∆ΩΡΟΣ  

10.ΚΑΤΣΙΦΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

11.ΛΑΣΚΟΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

12. ΕΥΑΓΓΕΛΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ  

ΑΠΟΝΤΕΣ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΙ ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ :  

1.ΣΟΥΛ∆ΑΤΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

2.ΑΛΤΙΝΗΣ ΑΝΕΣΤΗΣ  

3.ΒΑΣΤΑΡ∆ΗΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ  

4.ΓΑΡΥΦΑΛΛΟΥ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ  

5.ΚΟΥΡΕΛΑΣ ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΣ      

6.ΤΣΑΠΡΑΖΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ  

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ:  

1.ΨΑΘΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ - ∆.Κ. ΖΑΓΟΡΑΣ  

2.ΚΟΥΦΟΓΙΑΝΝΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ - Τ.Κ. ΜΑΚΡΥΡΡΑΧΗΣ  

3.ΧΡΙΣΤΟ∆ΟΥΛΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ - Τ.Κ. ΑΓΙΟΥ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΥ  
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4.ΜΑΜΟΥΡΗΣ  ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ - Τ.Κ. ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

5.ΝΑΝΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ - Τ.Κ. ΤΣΑΓΚΑΡΑ∆ΑΣ  

6.ΧΙΩΤΗΣ ΝΙΚΟΛΑΟΣ -Τ.Κ. ΠΟΥΡΙΟΥ  

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕ∆ΡΟΙ ∆ΗΜΟΤΙΚΩΝ & ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ :  

1.ΜΑΡΓΑΡΙΤΗΣ ΣΤΕΦΑΝΟΣ - Τ.Κ. ΑΝΗΛΙΟΥ  

2.ΓΛΟΥΜΗΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ - Τ.Κ. ΚΙΣΣΟΥ  

3.ΝΑΝΟΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ - ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΣ Τ.Κ. ΞΟΥΡΥΧΤΙΟΥ 

 

Σύµφωνα µε τη µε αριθµό πρωτ. 6618/04-08-2016 έγγραφη πρόσκληση του  

κ. Προέδρου, που επιδόθηκε κατά τα νόµιµα και τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 

3852/2010.  

Ο ∆ήµαρχος κ. Κουτσάφτης Παναγιώτης προσκλήθηκε νόµιµα, σύµφωνα µε 

το άρθρο 67 παρ. 6 του Ν. 3852/2010 και παρέστη στην συνεδρίαση. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Λάσκος Κωνσταντίνος προσήλθε πριν την 

συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Τσελεπής Απόστολος αποχώρησε από την 

συνεδρίαση πριν  την συζήτηση του 1ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Ευαγγέλου Νικόλαος αποχώρησε από την 

συνεδρίαση πριν  την συζήτηση του 2ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

Το 8ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης προτάθηκε και συζητήθηκε µετά την 

συζήτηση του 3ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

Μετά την συζήτηση των θεµάτων εκτός ηµερήσιας διάταξης η επικεφαλής της 

µείζονος µειοψηφίας κ. Σαµαρά Μαρία έθεσε προφορικώς ερωτήσεις (οι οποίες 

αναλυτικά καταγράφονται στα µαγνητοφωνηµένα πρακτικά της συνεδρίασης), 

σχετικά µε την πρόσβαση λεωφορείου του ΚΤΕΛ στον Κισσό (για το συγκεκριµένο 

θέµα ζήτησε να αποσταλεί υπόµνηµα στην Υφυπουργό κ. Χρυσοβελώνη), για τις 

εκδηλώσεις για τα εκατό χρόνια του Αγροτικού Συνεταιρισµού Ζαγοράς, για το 

πρόγραµµα των εκδηλώσεων του πολιτιστικού καλοκαιριού, για τη διαχείριση των 

υδάτων ύδρευσης και άρδευσης, την  διανοµή σωλήνων άρδευσης τις διαχειριστικές 

µελέτες των δασών και την πρόσβαση στην παραλία Παπά Νερό και δηµοσιεύµατα 

σχετικά µε την κατάσταση της παραλίας Χορευτού. 

Σχετικά µε την πρόσβαση λεωφορείου του ΚΤΕΛ στον Κισσό, η Αντιδήµαρχος 

∆.Ε. Μουρεσίου, κ. Χριστοδούλου Γεωργία, ανέφερε τα παρακάτω : 

Υπάρχει πρόβληµα µε την πρόσβαση λεωφορείου του ΚΤΕΛ στον Κισσό και 

στον Άγιο Ιωάννη. Έχουµε κάνει πολλές ενέργειες. Υπάρχει πρόβληµα µε τα 

οχήµατα τα οποία σταθµεύουν εκεί και εµποδίζουν την πρόσβαση του λεωφορείου. 

Σχετικά µε το πρόγραµµα των εκδηλώσεων του πολιτιστικού καλοκαιριού, ο κ. 

∆ήµαρχος ανέφερε ότι από τον µήνα Απρίλιο ζητήσαµε πληροφορίες για τις 

εκδηλώσεις, οι οποίες προγραµµατίζονταν να γίνουν κατά το διάστηµα του 

καλοκαιριού, προκειµένου εγκαίρως να γίνει το πρόγραµµα σωστό, αλλά δεν υπήρχε 

ανταπόκριση. 
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Σχετικά µε το θέµα της άρδευσης και την διανοµή σωλήνων άρδευσης, ο κ. 

∆ήµαρχος ενηµέρωσε ότι θα απαντήσει σε επόµενο ∆ηµοτικό Συµβούλιο. 

Για το δηµοσίευµα σχετικά µε την κατάσταση της παραλίας Χορευτού, ο κ. 

∆ήµαρχος ανέφερε τα παρακάτω : 

Πρόκειται για ανώνυµο δηµοσίευµα και έγιναν όλες οι απαραίτητες ενέργειες 

από τον ∆ήµο για την αποµάκρυνση των σκηνών από την παραλία Χορευτού. 

Θεωρώ ότι η εικόνα του ∆ήµου µας είναι η καλύτερη δυνατή.  

Όσον αφορά την µπάρα στην παραλία Παπά Νερό, η Αντιδήµαρχος ∆.Ε. 

Μουρεσίου, κ. Χριστοδούλου Γεωργία, έθεσε υπόψη του σώµατος την κανονιστική 

απόφαση η οποία ισχύει για τον ∆ήµο µας από το 2007. 

Επίσης, ο κ. ∆ήµαρχος ανέφερε επί του θέµατος ότι σε συνεργασία της 

αρµόδιας Αντιδηµάρχου και των επαγγελµατιών της περιοχής Παπά Νερό, 

αποφασίστηκε να χρησιµοποιηθεί κάρτα για την µπάρα. Η κανονιστική είναι σωστή. 

Είναι εντελώς διαφορετική η οπτική µας µε αυτή της αντιπολίτευσης. Εµείς 

πιστεύουµε ότι η εικόνα του ∆ήµου µας είναι η καλύτερη και όχι κατάπτυστη. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Καµπούρης Νικόλαος, έθεσε προφορικώς 

ερωτήσεις (οι οποίες αναλυτικά καταγράφονται στα µαγνητοφωνηµένα πρακτικά της 

συνεδρίασης), σχετικά µε την καθαριότητα του ∆ήµου, την παρουσία του κ. 

∆ηµάρχου και των ∆ηµοτικών Συµβούλων στις εκδηλώσεις του Φεστιβάλ του 

Συλλόγου Τσαγκαράδας, ζήτησε την επανεξέταση της κανονιστικής για την 

πρόσβαση στην παραλία Παπά Νερό, κι ευχαρίστησε τον ∆ηµοτικό Σύµβουλο κ. 

Βασταρδή Κωνσταντίνο για την παρέµβασή του ώστε να εξασφαλιστεί άσφαλτος για 

την αποκατάσταση ζηµιών εσωτερικής οδοποιίας και ζήτησε την ανάκληση του 

χαρακτηρισµού του κ. ∆ηµάρχου, στην τοποθέτησή του σε έντυπα και ηλεκτρονικά 

µέσα, χαρακτηρίζοντας οµάδα πολιτών από την Τσαγκαράδα ως «κλίκα», 

αποδίδοντας την ευθύνη για την κατάσταση που επικρατεί µετά την τοποθέτηση της 

ηλεκτρονικής µπάρας στην παραλία παπά νερό. 

Απαντώντας ο κ. ∆ήµαρχος, ανέφερε τα παρακάτω : 

Όσον αφορά τις εκδηλώσεις που γίνονται στον ∆ήµο, όλοι οι ∆ηµοτικοί 

Σύµβουλοι που παραβρίσκονται σ’ αυτές εκπροσωπούν τον ∆ήµο και τον κ. 

∆ήµαρχο. Στηρίζω µε όλες τις δυνάµεις µου τις εκδηλώσεις που γίνονται όπως και 

αυτή του Τουριστικού Συλλόγου Τσαγκαράδας, την οποία και θεωρώ πολύ 

σηµαντική. Σχετικά µε τον ισχυρισµό του κ. Καµπούρη ότι χαρακτήρισα ως «κλίκα» 

οµάδα ατόµων από την Τσαγκαράδα, δεν ισχύει, είναι ψευδής και ήδη απέστειλα 

επιστολή διαµαρτυρίας στη δηµοσιογράφο. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Χιώτης ∆ηµήτριος - Μαρίνος, έθεσε προφορικώς  

ερωτήσεις (οι οποίες αναλυτικά καταγράφονται στα µαγνητοφωνηµένα πρακτικά της 

συνεδρίασης) και ζήτησε διευκρινήσεις σχετικά µε εγκύκλιο του Υπουργείου 

Αγροτικής Ανάπτυξης για την απασχόληση και ασφάλιση αλλοδαπών εργατών, κι αν 

υπάρχει κάποια εξέλιξη επί του θέµατος, για την αποκατάσταση της αγροτικής 
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οδοποιίας, τις πινακίδες κατεύθυνσης οι οποίες δεν είναι κατατοπιστικές, την 

κατάσταση των δηµόσιων τουαλετών του ∆ήµου και την υλοτόµηση για την κάλυψη 

των ατοµικών αναγκών των κατοίκων του ∆ήµου µας. 

Στις παραπάνω ερωτήσεις, απάντησε ο κ. ∆ήµαρχος και οι αρµόδιοι 

Αντιδήµαρχοι. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Μπρίζης Θεόδωρος, έθεσε προφορικώς  

ερωτήσεις (οι οποίες αναλυτικά καταγράφονται στα µαγνητοφωνηµένα πρακτικά της 

συνεδρίασης), σχετικά µε την κατάσταση των κάδων απορριµµάτων, την κατάσταση 

του οδικού δικτύου του ∆ήµου, τη γραµµατειακή υποστήριξη των Κοινοτήτων την 

κακή ποιότητα του ψηφιακού σήµατος των τηλεοράσεων και τόνισε ότι πρέπει να 

επανεξεταστεί το θέµα της κανονιστικής για την παραλία Παπά Νερό, έτσι ώστε να 

µπορούν να έχουν πρόσβαση σε αυτή όλοι. 

Στις παραπάνω ερωτήσεις, απάντησε ο κ. ∆ήµαρχος και οι αρµόδιοι 

Αντιδήµαρχοι. 

 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  Α Π Ο Φ Α Σ Η Σ  

  Από το πρακτικό της 10ης Τακτικής  Συνεδρίασης του ∆ηµοτικού Συµβουλίου 

του ∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, που συνεδρίασε στην αίθουσα Συνεδριάσεων του 

∆ήµου Ζαγοράς - Μουρεσίου, στην Ζαγορά, την 09.08.2016, ηµέρα Τρίτη  και ώρα 

20:30. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κήρυξε την έναρξη 

της συνεδρίασης.  

Στη Συνεδρίαση παραβρέθηκε η ∆ηµοτική Υπάλληλος κ. Τσόγκα Αικατερίνη 

για την τήρηση των πρακτικών.  

 

ΘΕΜΑ : 7ο   

Προέγκριση δαπανών εκδηλώσεων. 

Ο κ. Πρόεδρος, έθεσε υπόψη του σώµατος την υπ΄αριθµ. πρωτ. 6556/02-08-2016 

εισήγηση του Αντιδηµάρχου ∆.Ε. Ζαγοράς κ. Κοντογιώργου Απόστολου  στην οποία 

αναφέρονται τα παρακάτω: 

 

**************************** 

Κύριε Πρόεδρε 
 

Σχετικά µε τον προγραµµατισµό διαφόρων εκδηλώσεων που πρόκειται να γίνουν στο 

προσεχές διάστηµα και την απαιτουµένη έγκριση δαπανών σύµφωνα µε την 

παράγραφό 4 του άρθρου 218 του ∆.Κ.Κ. και σύµφωνα µε ενδεικτικό 

προϋπολογισµό σας αναφέρω: 

 Λόγω διενέργειας εκδηλώσεων για τον εορτασµό των 100 χρόνων του 

Αγροτικού Συνεταιρισµού Ζαγοράς και την ανακήρυξης του προέδρου της 

∆ηµοκρατίας ως επίτιµου δηµότη του ∆ήµου µας αλλά και πολιτιστικών εκδηλώσεων 
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του ∆ήµου , θα απατηθεί συνολικό ποσό 4.000,00 ευρώ  και θα βαρύνει τους  ΚΑ 00-

6431.01 για έξοδα ενηµέρωσης και δραστηριοτήτων του ∆ήµου , ΚΑ: 00-6434.01 για 

Λοιπές ∆απάνες ∆ηµοσίων Σχέσεων και ΚΑ 15-6471.01 για έξοδα πολιτιστικών 

εκδηλώσεων.  

 Για την πραγµατοποίηση των παραπάνω δραστηριοτήτων θα απαιτηθεί 

προέγκριση δαπάνης, συνολικού ποσού 4.000,00 ευρώ και συγκεκριµένα 1.000,00€ 

που θα βαρύνει τον ΚΑ 00-6431.01 για έξοδα ενηµέρωσης και δραστηριοτήτων του 

∆ήµου ,  2.000,00€  που θα  τον  ΚΑ 00-6434.01 για Λοιπές ∆απάνες ∆ηµοσίων 

Σχέσεων και 1.000,00€ που θα βαρύνει τον ΚΑ 15-6471.01 για έξοδα πολιτιστικών 

εκδηλώσεων, του προϋπολογισµού του ∆ήµου Ζαγοράς Μουρεσίου, οικονοµικού 

έτους 2016. 

 Παρακαλώ για την εισαγωγή του θέµατος στο ∆ηµοτικό συµβούλιο και την 

ψήφιση της παραπάνω πίστωσης. 

 

Ο ΑΝΤΙ∆ΗΜΑΡΧΟΣ 

ΚΩΝΤΟΓΙΩΡΓΟΣ ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ  

 

                                    *************************  

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Χιώτης ∆ηµήτριος – Μαρίνος τόνισε ότι πρέπει να 

είµαστε προσεκτικοί όσον αφορά τις δαπάνες για εκδηλώσεις γιατί οι καιροί είναι 

πολύ δύσκολοι. 

Στη συνέχεια, ο κ. Πρόεδρος κάλεσε το Σώµα να αποφασίσει επί του 

θέµατος.  

Υπέρ της εισήγησης του Αντιδηµάρχου ∆.Ε. Ζαγοράς κ. Κοντογιώργου 

Απόστολου για την προέγκριση δαπανών εκδηλώσεων, ψήφισαν όλοι οι παρόντες  

∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, ήτοι : 

Ο Πρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Χιώτης ∆ηµήτριος, η Αντιδήµαρχος κ. 

Χριστοδούλου Γεωργία, ο Αντιδήµαρχος κ. Κοντογιώργος Απόστολος, ο ∆ηµοτικός 

Σύµβουλος κ. Χιώτης ∆ηµήτριος - Μαρίνος, ο Αντιδήµαρχος κ. Μαργαρίτης 

Κωνσταντίνος, οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, κ. Καουνάς Βασίλειος, κ. Ρεπανίδης 

Βασίλειος, ο Γραµµατέας του ∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Κουτσελίνης Προκόπιος, κ. 

Σαµαρά Μαρία, κ. Μπρίζης Θεόδωρος, κ. Κατσιφός Απόστολος, κ. Λάσκος 

Κωνσταντίνος, και ο Αντιπρόεδρος του ∆ηµοτικού Συµβουλίου κ. Καµπούρης 

Νικόλαος. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Τσελεπής Απόστολος αποχώρησε από την 

συνεδρίαση πριν από τη συζήτηση του 1ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

Ο ∆ηµοτικός Σύµβουλος κ. Ευαγγέλου Νικόλαος αποχώρησε από την 

συνεδρίαση πριν  την συζήτηση του 2ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης. 

 

Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο, αφού έλαβε υπόψη:  
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• Την υπ΄αριθµ. πρωτ. 6556/02-08-2016 εισήγηση του Αντιδηµάρχου κ. 

Κοντογιώργου Απόστολου  

• Τ’ αποτελέσµατα της ονοµαστικής ψηφοφορίας  

• Τις διάφορες τοποθετήσεις    

• και µετά από διαλογική συζήτηση  

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  

 

1/. Προεγκρίνει τη δαπάνη ύψους 4.000,00 €,  για την διενέργεια των εκδηλώσεων 

για τον εορτασµό των 100 χρόνων του Αγροτικού Συνεταιρισµού Ζαγοράς και την 

ανακήρυξη του Προέδρου της ∆ηµοκρατίας ως επίτιµου δηµότη του ∆ήµου µας 

καθώς επίσης και για την διενέργεια πολιτιστικών εκδηλώσεων του ∆ήµου. 

Η παραπάνω δαπάνη θα βαρύνει µε το ποσό των 1.000,00 € τον ΚΑ 00-6431.01 για 

έξοδα ενηµέρωσης και δραστηριοτήτων του ∆ήµου , µε το ποσό  των 2.000,00€ τον  

ΚΑ 00-6434.01, για Λοιπές ∆απάνες ∆ηµοσίων Σχέσεων και µε το ποσό των 

1.000,00€ τον ΚΑ 15-6471.01 για έξοδα πολιτιστικών εκδηλώσεων, του 

προϋπολογισµού του ∆ήµου Ζαγοράς Μουρεσίου, οικονοµικού έτους 2016. 

 

Η απόφαση αυτή πήρε αριθµό 183/2016.  

Αφού αναγνώσθηκε και συντάχθηκε το παρόν πρακτικό, υπογράφεται ως 

εξής :  

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.               ΤΑ ΜΕΛΗ  

(ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ)  

ΠΙΣΤΟ ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ  

Ζαγορά, 17.08.2016  

O ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΖΑΓΟΡΑΣ - ΜΟΥΡΕΣΙΟΥ  

 

ΚΟΥΤΣΑΦΤΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ    
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